
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 20. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 731
Kan ministeren bekræfte, at de kommende udvidelser af statsvejnettet, som følger af
trafikaftalen af 28. juni 2021, vil indebære et skønnet forbrug af asfalt på 2,5 millioner
tons, og at omkring halvdelen af denne enorme mængde kan inddækkes med genbrug
af asfalt ved brug af metoden BSM (Bitumen Stabiliseret Materiale) med deraf følgende
positive effekter for miljøet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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